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PUTINA!”…vyzýva Patrick Armstrong
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KANADA/RUSKO: Patrick Armstrong, kanadský expert na Rusko, žiaľ, prestal blogovať o
Rusku.

Jeho posledný príspevok však bol radou, ktorou by sme sa mali riadiť: “POČÚVAJTE, ČO HOVORÍ”.

Podľa Patrikovej rady som dlho využíval voľný čas na čítanie Putinových rozhovorov . Všetky sú k
dispozícii v dobrom anglickom preklade na prezidentovej webovej stránke.

Krátko po rozhovore s Tuckerom Carlsonom mal Putin ďalší rozhovor s ruským novinárom Pavlom
Zarubinom.

Tu sú dve zaujímavé časti z neho:

Prvá sa týka Anthonyho Blinkena:

Počas nahrávanej časti rozhovoru [s Carlsonom] sme mali čas diskutovať o snahách využiť
medzietnické vzťahy a židovské pogromy v Ruskom impériu ako spôsob očierňovania a démonizácie
Ruska. Jednou z tém, o ktorých sme diskutovali, keď boli kamery vypnuté, bolo to, čo niekoľkokrát
spomenul minister zahraničných vecí USA pán Blinken. Povedal, že jeho príbuzní, jeho prastarý otec,
utiekli pred židovskými pogromami a opustili Rusko.
Táto téma sa neustále objavuje na celom svete, v Európe aj v Spojených štátoch. Dovoľte mi
zopakovať, že sa využíva na démonizáciu a diskreditáciu Ruska a na preukázanie, že je domovom
barbarských, krutých ľudí a zločincov. Mnohé otázky však môžeme objasniť, ak sa pokúsime
pochopiť, čo dnešný minister zahraničných vecí USA skutočne povedal, a ak sa zameriame na
podstatu veci a nepozrieme sa len na politické slogany.

Všetky tieto informácie sú v našich archívoch. Napríklad prastarý otec pána Blinkena skutočne
opustil Ruské impérium. Myslím, že sa narodil niekde v Poltavskej gubernii a potom sa pred
emigráciou presťahoval do Kyjeva. To vyvoláva nasledujúcu otázku: myslí si pán Blinken, že Kyjev a
okolité územia sú historicky ruskou krajinou? To je môj prvý bod.

Po druhé, ak hovorí, že jeho prastarý otec odišiel z Ruska, aby unikol židovským pogromom,
znamená to prinajmenšom, a to by som chcel zdôrazniť, že v roku 1904, keďže vtedy odišiel prastarý
otec pána Blinkena z Kyjeva do Spojených štátov, Ukrajina neexistovala – zdá sa, že ON si to myslí.
Zdá sa teda, že pán Blinken zdieľa naše názory. Napriek tomu by sa mal zdržať toho, aby to povedal
verejne. Mohlo by to podkopať jeho vec.
…
Mimochodom, práve mi niečo napadlo v súvislosti s týmito pogromami. Uskutočnili sa najmä na juhu
a juhozápade Ruskej ríše. V podstate tam, kde sa nachádza dnešná Ukrajina, napríklad v Kyjeve v
roku 1905. Ak predok pána Blinkena odišiel v roku 1904, prvý pogrom v Kyjeve, myslím veľký, sa
odohral v roku 1905, čo znamená, že jeho pradedo alebo prapradedo sa o tom, čo sa tam stalo,
mohol dozvedieť len z novín alebo od tých, ktorí boli v tom čase v Kyjeve.

https://cz24.news/moon-of-alabama-pocuvajte-co-hovori-pocuvajte-pana-putina-vyzyva-patrick-armstrong/
https://cz24.news/moon-of-alabama-pocuvajte-co-hovori-pocuvajte-pana-putina-vyzyva-patrick-armstrong/
https://cz24.news/moon-of-alabama-pocuvajte-co-hovori-pocuvajte-pana-putina-vyzyva-patrick-armstrong/


Ďalšia časť, o ktorú by som sa chcel podeliť, je o falošných zelených v Nemecku:

Keď už hovoríme o nacionalizme, nacizme a fašizme, poviem vám niečo, čo môže znieť zvláštne. Po
prvé, pani, ako sa volá?
Novinár : Annalena Baerbocková.

Vladimír Putin: Áno, Baerbocková (nechcem zle vyslovovať jej priezvisko) zastupuje stranu Zelených.
Mnohí predstavitelia tejto časti európskeho politického spektra špekulujú o obavách ľudí a zaoberajú
sa šírením strachu z toho, čo by sa mohlo stať vo svete v dôsledku klimatických zmien. Neskôr na
základe týchto obáv, ktoré sami rozdúchavajú, špekulujú a nasledujú svoju politickú líniu, ktorá sa
výrazne líši od ich predchádzajúceho programu, s ktorým sa dostali k moci. To je to, čo sa teraz deje
v Nemecku. Napríklad sa zvýšil podiel uhlia v národnom energetickom mixe. Už predtým bol podiel
uhlia vyšší ako v Rusku a teraz sa ešte zvýšil. Čo sa stalo so “zelenou” agendou? To je prvá vec.

Po druhé, nemecká ministerka zahraničných vecí a jej podobní ľudia sú, samozrejme, nepriateľsky
naladení voči Rusku. Podľa môjho názoru je nepriateľská aj voči vlastnej krajine, pretože je ťažké si
predstaviť, že by sa takýto vysokopostavený politik správal k hospodárskym záujmom svojej krajiny a
ľudu s takým pohŕdaním. Teraz nebudem zachádzať do podrobností, ale presne toto sa deje v
skutočnosti a vidíme to.

Ďalšia časť mojej výpovede bude pravdepodobne znieť v nesúlade s tým, čo som práve povedal.
Nemyslím si, že by súčasné generácie Nemcov mali prevziať plnú politickú zodpovednosť za všetko,
čo spáchalo nacistické Nemecko. Nie je možné viniť súčasnú generáciu ľudí za to, čo Hitler a jeho
kumpáni spáchali v Nemecku a v iných častiach sveta, v Európe a tak ďalej. Som presvedčený, že by
to bolo nespravodlivé. Úprimne povedané, nalepiť túto nálepku na celý nemecký národ je
nespravodlivý postoj; zneužíva to, čo ľudia zažili, čo zažili ľudia v Sovietskom zväze. Podľa mňa je to
nespravodlivé a nevhodné. Mali by sme vychádzať zo súčasnej reality a pozrieť sa, kto čo robí a akú
politiku vedie.

Posledný odstavec interpretujem ako ponuku Nemecku, aby obnovilo priateľstvo s Ruskom.

Žiaľ, zdá sa, že v západných médiách to nikto nepočúva ! .
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